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                                                PROTOKÓŁ  Nr XIX/2016            
 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 28 czerwca  2016 roku  
w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 1100  do godziny 1314. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 13 radnych- nieobecna radna Jadwiga Błaszczyk i radny 

Wiesław Kowalski  (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście: pani Bożena Szczypiór Wójt Gminy 

Wodzisław,  pani Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy,  pani Renata Koziara Sekretarz 

Gminy, radni powiatowi, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, oraz inni 

zainteresowani obradami  ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2015 rok                       

i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

      a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

      b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

      c) dyskusja, opinie stałych komisji rady,  

      d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                          

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2015 rok, 

- absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2015 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław na lata                

2016-2022, 

b) zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, 

c) zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli dotacji z budżetu 

Gminy Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym posiadających 

uprawnienia szkoły publicznej, szkołom i placówkom publicznym prowadzonym 

przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego,               

a także innych form wychowania przedszkolnego, 

d) uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wodzisław, 

e) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

f) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
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odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

g) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie 

Gminy Wodzisław,  

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

l) wyrażenia zgody na zbycie udział w nieruchomości.  

10. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2016-2017 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół.  

      11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      12. Sprawy różne. 

      13. Zamknięcie obrad sesji. 

     

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dziewiętnastą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram dziewiętnastą  sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radną Małgorzatę Hola,  jednogłośnie – 13 za,                   

w głosowaniu jawnym. 

Ad.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała,  że zmieniono tytuły projektów uchwał 

dot. sprzedaży mienia gminnego tj. w punkcie 9 lit. Od „h” do „l”. Zmiana nastąpiła w wyniku 

analizy formalno- prawnej  dokonanej przez radcę prawnego urzędu. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za,                                         

w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XVIII/2016                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 20 maja 2016 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 13 za,    w głosowaniu 

jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XVIII/2016 z obrad   

sesji rady  z dnia 20 maja  2016  roku. 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Pani wójt  przedstawiła sprawozdanie ze swojej  działalności od dnia  20 maja   do 

dnia 28 czerwca  2016 roku.   

Poinformowała, że  od  dnia  poprzedniej  sesji  w  zakresie  spraw  bieżących  wydała 

ogółem  8 Zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 

 

- Zarządzeniem  Nr 38/2016 z dnia 24 maja  br. powołała ogółem 16 osobowy Zespół ds. 

Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Wodzisław na lata 2016-2025. Zadaniem  

zespołu będzie udział w opracowaniu  tego Programu, 

 

- Zarządzeniem  Nr 39/2016 z dnia 30 maja  br.  podała do publicznej wiadomości 

informację z  wykonania budżetu za 2015 r., 

   

- Zarządzeniem  Nr 40/2016 z dnia 31 maja  br. dokonała zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  801- Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu nowości wydawniczych do bibliotek szkolnych , 852- Pomoc 

społeczna  z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne oraz na 

świadczenia rodzinne, w dziale 900- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska i dziale 

921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, 

 

- Zarządzeniem Nr 41/2016 z dnia 1 czerwca br. powołała komisję do przeprowadzenia 

aukcji na sprzedaż składników majątku ruchomego stanowiącego własność Gminy 

Wodzisław oraz nadałam regulamin pracy tej komisji, 

 

- Zarządzeniem Nr 42/2016 z dnia 8 czerwca br. powołała komisję przetargową  do 

przetargu na „Budowę wodociągu grupowego Przyrab-Lubcza-Etap II. Rozbudowa ujęcia 

wody w miejscowości  Przyrąb. Zadaniem Komisji było przeprowadzenie postępowania 

przetargowego na to zadanie inwestycyjne, 

 

- Zarządzeniem Nr 42a/2016 z dnia 8 czerwca br. powołała komisję odbiorową do 

przeprowadzenia odbioru końcowego inwestycji pn. „Przebudowa ul. Rzecznej                               

w  Wodzisławiu”, której zadaniem  było dokonanie odbioru końcowego tej inwestycji.   

W ramach kontaktów z interesantami w  sprawie ich  wniosków   i potrzeb   ogółem przyjęła 

w  wyznaczonych  dniach  około  50 osób,   

 

- Zarządzeniem  Nr 43/2016 z dnia 15 czerwca br. powołała komisję do odbioru fabrycznie 

nowego ciągnika rolniczego John Deere 6090 MC, który  został zakupiony  w  drodze 

przetargu nieograniczonego. Ciągnik został zarejestrowany w Wydziale Komunikacji 

Starostwa Powiatowego, a obecnie już jest w ciągłej  pracy. Poinformowała, że trwają 

zadania związane z wykaszaniem poboczy.  Sporządzony zostanie harmonogram działań tj. 

będą  min. wycinane krzewy. Pani wójt podkreśliła, że chce aby prace zostały wykonane 

przed żniwami. Dodała, że jest dwóch operatorów ciągnika, którzy dobrze wykonują swoje 
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obowiązki.  

- Zarządzeniem  Nr 44/2016 z dnia 20 czerwca br. dokonała zmian budżetu i w  budżecie 

Gminy na  2016 rok. Zmian tych  dokonała  w oparciu  o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego  oraz wnioski  kierowników jednostek i pracowników merytorycznych 

Urzędu  w następujących działach :  801- Oświata i wychowanie z przeznaczeniem na 

wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub ćwiczeniowe  , 852- Pomoc 

społeczna  z przeznaczeniem na opłacenie składek na ubezpieczenie zdrowotne oraz na 

świadczenia rodzinne. Przeniesienia pomiędzy  paragrafami dotyczyły działów 700 – 

Gospodarka mieszkaniowa oraz 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa.  

 

Pani wójt poinformowała, że przy udziale Sekretarza, Skarbnika Gminy, Kierownika 

GZOO  oraz pracowników merytorycznych  Urzędu   przygotowane  zostały   projekty  

uchwał  oraz  sprawozdania i informacje  będące przedmiotem obrad dzisiejszej sesji. 

Następnie odniosła się do tematu przetargów   w  zakresie  dostaw  i usług inwestycyjnych, 

które odbyły się w minionym okresie tj: 

 

- w  dniu 17  maja br.  odbył  się przetarg na zadanie pn. Przebudowa drogi dojazdowej do 

gruntów rolnych wraz z odwodnieniem w miejscowości Brzezinki na odcinku 200 m. Na 

przetarg wpłynęły 3 oferty, z  których najkorzystniejszą  okazała się  oferta Przedsiębiorstwa 

Drogowego „WOJTRANS” Henryk Wojda z  Jędrzejowa za  cenę 67.563,90 zł brutto. 

Podpisanie  umowy jest planowane w najbliższym terminie,  

 

- w dniu 23 maja br. odbył się  przetarg nieograniczony na budowę wodociągu grupowego 

Przyrąb- Lubcza- Etap II. Rozbudowa ujęcia wody w miejscowości Przyrąb. Na przetarg  

wpłynęły 3 oferty, z których  najkorzystniejszą  okazała  się oferta Zakładu Wierceń 

Studziennych Jerzy Wilman z Kielc za  kwotę 179.950 zł brutto. Z oferentem  w  dniu                       

22 czerwca br. została podpisana umowa  na realizację przedmiotowej inwestycji,  

 

- w  dniu 22 czerwca br. odbył  się przetarg na odnowienie elewacji budynku Szkoły 

Podstawowej w Piotrkowicach. W  związku, że na przetarg  wpłynęła 1 oferta 

przewyższająca możliwości finansowe Gminy, postępowanie  zostało unieważnione.                           

W  najbliższym   czasie zostanie ogłoszone następne postepowanie przetargowe.   

 

Pani wójt poinformowała, że w okresie  od  ostatniej sesji  oprócz   bieżącej  

działalności uczestniczyła  w  następujących  spotkaniach i naradach tj.: 

 

- w  dniu 30  maja  br. uczestniczyła w  konwencie Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów 

Województwa Świętokrzyskiego, który  odbył się Regionalnym Centrum Naukowo- 

Technologicznym w Podzamczu koło Chęcin , w  trakcie którego między innymi  odbyło się  

uroczyste wręczenie Nagrody Koziołka dla najlepszego realizatora Programu "Bezpieczne 

Świętokrzyskie" w 2015 roku. W programie  spotkania  przedstawione  zostały również  

zagadnienia  z  zakresu projektu „e-świętokrzyskie Budowa Systemu Informacji 

Przestrzennej Województwa Świętokrzyskiego” w aspekcie dalszego rozwoju „e-urzędu” 

przez pana Andrzeja Sztokfisza – Z-cę Dyrektora Biura Społeczeństwa Informacyjnego UM. 

Pani  Irena Sochacka – Dyrektor Departamentu Wdrażania Europejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego UM przedstawiła planowane konkursy z RPO WŚ  2014-2020,    
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- w   dniu 2 czerwca br. wzięła udział w Samorządowej Debacie Oświatowej, która odbyła się 

w Warszawie.  Udział w  debacie  ogółem  wzięło 600 przedstawicieli z 400 jednostek 

samorządu terytorialnego pod egidą 6 ogólnopolskich organizacji samorządowych, 

dyskutując  o jakości polskiej oświaty. Debatę prowadził Marek Olszewski Przewodniczący 

Związku Gmin Wiejskich RP, wójt gminy Lubicz. W trakcie spotkania wypracowano wspólne 

stanowisko środowiska samorządowego w sprawie realizacji i finansowania zadań 

oświatowych, które przekazane zostało Minister Edukacji Narodowej  Pani Annie  Zalewskiej, 

która uczestniczyła w debacie. W wypracowanym stanowisku samorządowcy postulowali, 

aby w systemie finansowania uwzględnić faktyczne koszty funkcjonowania oświaty, w tym 

wielkości oddziałów, a także zapewnić odpowiednie finansowanie nowych zadań 

oświatowych w formie wzrostu dochodów własnych albo subwencji, a nie dotacji. Podkreślili  

także potrzebę pilnej nowelizacji Karty Nauczyciela, jako elementu przystającego do 

współczesnych wyzwań rozwojowych oraz możliwości finansowych państwa (motywowanie 

nauczycieli, pensum dydaktyczne, system kształcenia nauczycieli). Wskazali  też, że 

pochopna likwidacja gimnazjów nie rozwiąże problemu jakości kształcenia ogólnego, 

natomiast spowoduje zmarnowanie dorobku ostatnich lat i nowe koszty na kilka następnych. 

Problemem nie jest bowiem ustrój szkolny, lecz programy nauczania („ważne jest, kiedy, jak             

i czego, a nie gdzie uczymy”). Bez samorządów nie da się zrealizować celów polityki 

oświatowej. Żaden minister edukacji nie osiągnie sukcesu bez współpracy                                

z samorządem.  Stanowisko zostało wypracowane podczas pracy w  3 zespołach 

problemowych skupionych wokół tematów finansowania edukacji gminnej (przedszkolnej, 

podstawowej, gimnazjalnej), kształcenia ogólnego, szkolnictwa zawodowego oraz 

doskonalenia zawodowego nauczycieli (wynagrodzenia nauczycieli, pensum, powiązanie              

z przepisami Karty Nauczyciela)edukacji narodowej. Podczas spotkania obecni byli m.in. 

Rafał Grupiński, przewodniczący sejmowej komisji edukacji, nauki i młodzieży, Krystyna 

Szumilas, była Minister Edukacji Narodowej, Wiceprzewodnicząca Sejmowej Komisji 

Edukacji, Nauki i Młodzieży, Krzysztof Baczyński, wiceprezes Zarządu Głównego Związku 

Nauczycielstwa Polskiego, 

 

- w  dniu 4 czerwca 2016 roku uczestniczyła w  imprezie szkolnej, która odbyła   się  

w Szkole Podstawowej im. Jednostki Ziemi Kieleckiej w Mierzawie. Podczas pikniku 

rodzinnego, odbyło się uroczyste rozstrzygnięcie konkursu zorganizowanego przez Oddział 

Przedszkolny w SP w Mierzawie pt. „Zabawka - coś z niczego”, zrealizowanego w ramach 

gminnej  innowacji pedagogicznej „Z Babcią i Dziadkiem przez świat”,  na  którym  wspólnie 

z  radnym  Panem Leszkiem Krzelowskim mieliśmy przyjemność wręczyć nagrody za 

najciekawsze  prace. W przedsięwzięciu wzięły udział wszystkie placówki z terenu gminy. 

Napłynęło osiemnaście prac, a  każda placówka mogła zgłosić maksymalnie trzy „zabawki”, 

- w  dniu 5 czerwca br.  uczestniczyła w Pikniku Rodzinnym połączonym z Dniem Matki, 

którego organizatorem była Rada Rodziców, Dyrektor, Nauczyciele i Pracownicy 

z Przedszkola Samorządowego w Wodzisławiu. Piknik  miał  miejsce na terenie Gminnego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji.  Imprezę rozpoczęła krótka część artystyczna w wykonaniu 

przedszkolaków.  Po części artystycznej Pani Dyrektor Przedszkola zaprosiła wszystkich do 

wspólnego piknikowania. Rada Rodziców zadbała także o inne atrakcje m.in.  zjeżdżanie 

w postaci dmuchanych zamków, przejażdżki na kucyku i bryczką. Natomiast pracownicy 

GOSiR  wraz z  gronem pedagogicznym  Przedszkola przygotowali dla dzieci tor przeszkód. 

W nagrodę za wykazanie się refleksem oraz zwinnością Pan Kierownik GOSiR nagrodził 

małych sportowców upominkami, 
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- w  dniu 9  czerwca  br. wzięłam udział w konferencji w zakresie inwestycji w odnawialnych 

źródłach energii jako szansy  zrównoważonego rozwoju regionów Polski, która  odbyła się                 

w Krakowie, 

- w  dniu 12  czerwca br.  wspólnie z Panią Stanisławą Nowak- Przewodniczącą Rady Gminy   

uczestniczyła w  festynie rodzinnym  zorganizowanym przez  rodziców i grono pedagogiczne  

Zespołu Szkół w Wodzisławiu pod hasłem  „Rodzina Twój Przyjazny Świat”. Rodzice 

przygotowali wspaniałe ciasta, desery bigos myśliwski, kiełbaski z grilla i lody.   Nie zabrakło 

również akcentów biało-czerwonych związanych z meczem piłki nożnej i strefy kibica. Można  

było obejrzeć  akcję ratowniczą Ochotniczej Straży Pożarnej z Wodzisławia, pokaz tresury 

psa policyjnego Fido z Komendy Policji w Jędrzejowie. Uczniowie zaprezentowali swoje  

umiejętności  artystyczne  i sportowe, 

- w dniu 13 czerwca br. na  zaproszenie  Dyrektora Zespołu Szkół  Ponadgimnazjalnych                   

w Wodzisławiu  uczestniczyła  w jubileuszowej konferencji organizowanej  przez tę 

placówkę. W   godzinach popołudniowych pani wójt  wzięła również udział w niecodziennym  

wydarzeniu, którego organizatorem było  Przedszkole Samorządowe w Wodzisławiu tj. 

Powiatowym Przeglądzie Poezji Dziecięcej dla Przedszkolaków- Podwodny Świat, który 

odbył się w sali gimnastycznej Zespołu Szkół. Był to  już  V przegląd.  Przegląd jest  

realizowany  w formie spektaklu i cieszy się dużym zainteresowaniem. W spotkaniu 

uczestniczyło 32 recytatorów z 17 placówek powiatu jędrzejowskiego. Po odsłonięciu kurtyny 

wszyscy zgromadzeni przenieśli się podwodny świat. Głęboko na samym dnie morza stał 

przepiękny zamek z różnokolorowych muszelek, przepływały tam kolorowe rybki oraz delfiny. 

W zamku, gdzie okna z bursztynu były syreny – cudnej urody wraz z ojcem Neptunem. 

Całość oprawy ściśle wiązała się z hasłem przewodnim przeglądu, a występy 

przedszkolaków przeplatane były tematycznymi piosenkami. Po recytacji utworów Rada 

Artystyczna nagrodziła wszystkich małych artystów dyplomami, nagrodami w postaci puzzli 

o tematyce podwodnego świata oraz słodkościami. Całość wywołała  ogromne  wrażenie                     

i uznanie, zarówno  dla małych  artystów  za  formę  wykonania  utworów, jak  również dla  

organizatorów za  przepiękną  dekorację, której wykonanie kosztowało dużo pracy oraz za 

pełen profesjonalizm   w zorganizowaniu tego przeglądu,  

- dniu 15 czerwca br. wzięła udział w rozprawie  administracyjnej, która  odbyła się w sali 

posiedzeń urzędu gminy w przedmiocie przedsięwzięcia polegającego na budowie „Farmy 

Wiatrowej Wodzisław” i związaną z tym przedsięwzięciem  procedurą administracyjną 

wydania decyzji środowiskowej realizowanego na terenie obrębów Kaziny, Jeziorki, 

Klemencice, Łany, Wodzisław gm. Wodzisław oraz w miejscowościach: Grązów, Boleścice, 

Piołunka, Aleksandrów, Zielonki gm. Sędziszów powiat jędrzejowski, województwo 

świętokrzyskie, realizowanego przez Polenergia – Farma Wiatrowa Wodzisław, Sp. z o.o. ul. 

Krucza 24/26, 00 – 526 Warszawa.  W  rozprawie wziął również Burmistrz sąsiedniej  Gminy 

Sędziszów Pan  Wacław Szarek. Natomiast w godzinach popołudniowych reprezentowała 

Samorząd Gminy Wodzisław na uroczystościach 20- lecia odzyskania praw miejskich przez 

Gminę  Małogoszcz. Z okazji tego Jubileuszu złożyła,  gratulacje i życzenia oraz  wręczyła 

drobny upominek.  

- w  dniu 16  czerwca br. w  imieniu pani wójt   Sekretarz Gminy pani Renata Koziara 

uczestniczyła w  zgromadzeniu  Związku Międzygminnego „Ekologia” w Jędrzejowie. 

Głównymi  tematem zgromadzenia  było podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia 

sprawozdania  finansowego wraz ze sprawozdaniem z  wykonania budżetu za 2015 rok oraz  
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podjęcie  uchwały w  sprawie absolutorium dla  Zarządu  Związku z  tytułu  wykonania 

budżetu za 2015 rok. Walne zebranie udzieliło absolutorium Zarządowi Związku. 

W  tym  samym  dniu pani wójt przewodniczyła w posiedzeniu Rady Społecznej 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu. Przedmiotem posiedzenia była informacja na 

temat ilości zawartych kontraktów z  uwzględnieniem sytuacji  finansowej Gminnego 

Ośrodka Zdrowia za I kwartał 2016  roku. Dyrektor poinformował również o  sytuacji  

kadrowej  Ośrodka, 

- w  dniu 20  czerwca  br. uczestniczyła w  uroczystościach przekazania  obowiązków,  które  

odbyły  się   w Państwowej Straży Pożarnej w Jędrzejowie. Uroczystości te poświęcone  były 

pożegnaniu dotychczasowego Komendanta PSP st. bryg. mgr inż. Tomasza Witeckiego, 

który  przeszedł na emeryturę  oraz  powitaniu  nowego Komendanta bryg. mgr inż. Pawła 

Jakubowskiego. Odchodzący Komendant przywitał gości, którzy przybyli na uroczystość. 

Wśród nich znaleźli się byli Komendanci Wojewódzcy, Komendanci Powiatowi z całego 

województwa Świętokrzyskiego, przedstawiciele Komendy Wojewódzkiej PSP w Kielcach, 

Starosta i Wicestarosta Jędrzejowski, Burmistrzowie, Wójtowie, samorządowcy, kierownicy 

służb współdziałających i wielu innych, z którymi Komendant Witecki miał przyjemność 

współpracować. Na  zakończenie  swojej  służby otrzymał wiele  ciepłych  słów od  

zaproszonych  gości w tym  również  od  samorządowców   z terenu naszego Powiatu, 

- w  dniu 25  czerwca  br. wspólnie z  delegacją Pań i Panów  Sołtysów oraz kilku radnych 

Rady Gminy  uczestniczyła w XXII Zjeździe Sołtysów w Wąchocku. Pani wójt podkreśliła, że 

wśród wyróżnionych sołtysów  naszego województwa znalazła   się  Pani Sylwia Bernaś- 

Sołtys miejscowości Brzeście, którą w  imieniu  Samorządu uhonorowała nagrodą w postaci  

czeku oraz  złożyłam gratulacje.   

- w  dniu 26 czerwca  br. uczestniczyła w XII Zjeździe Oddziału Gminnego Związku OSP RP, 

który miał miejsce w Mierzawie. W trakcie zjazdu wybrano  władze Oddziału Gminnego  na  

nową kadencję. Prezesem Oddziału Gminnego OSP RP  został  druh Mirosław Pawlak. 

 

Następnie pani wójt poinformowała, że  w dniu 1 lipca br. w godz. w godz. 1300 – 1500  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy odbędzie się spotkanie informacyjne, którego głównym 

organizatorem jest Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                           

w Kielcach. W spotkaniu udział wezmą przedstawiciele WFOŚiGW, Urzędu 

Marszałkowskiego w Kielcach, Centrum Innowacji i Transferu Technologii oraz 

Świętokrzyskiego Funduszu Poręczeniowego Sp. z o.o. i Funduszu Pożyczkowego 

Województwa Świętokrzyskiego Sp. z o.o. Pani wójt poinformowała, że zaprosiła na 

spotkanie  radnych, sołtysów, mieszkańców i przedsiębiorców z terenu Gminy Wodzisław. 

Głównym tematem spotkania będą możliwości wsparcia w zakresie rozwoju zrównoważonej 

energii.  

Kończąc pani wójt  zaprosiła na obchody Dni Wodzisławia 2016 które  wraz                           

z Turniejem Sołectw  i  innymi imprezami towarzyszącymi odbędą  się   w dniach 2-3 lipca 

2016  roku .Główne obchody odbędą  się na stadionie sportowym w Wodzisławiu w  dniu                    

3 lipca. Atrakcje, które w  programie proponujemy dla mieszkańców i gości przedstawiają  się 

następująco. Następnie przedstawiła harmonogram imprezy tj.: 

2 lipca 2016 r. ( sobota )  
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miejsce: Gminny  Ośrodek Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu, 

- od godz. 11.00 - Turniej Tenisa Ziemnego  oraz inne  Turnieje oraz gry i zabawy dla dzieci. 

3 lipca 2016 r.  ( niedziela ) 

Miejsce : Zespół Szkół w Wodzisławiu 

- godz.  9:30    III  Turniej Szachowy o puchar Wójta Gminy 

- godz. 10.00 - 14.30 - AKCJA  KRWIODAWSTWA ( dla oddających krew odbędzie się 
losowanie nagrody w  dniu 3 lipca około godz. 19:00)  

Miejsce : Stadion Klubu Sportowego Partyzant  

godz. 14.00 - TURNIEJ  SOŁECTW   

godz. 16.00 - GMINNE PREZENTACJE  i uroczyste otwarcie Dni Wodzisławia: 

- Młodzieżowa Orkiestra Strażacka z Wodzisławia pod batutą Michała Leśnika,  

- Przegląd  muzyczny  dzieci i  młodzieży z placówek oświatowych na  terenie Gminy, 

- Występ zespołu śpiewaczego MOZGAWIANIE, 

- godz. 18.00 koncert  zespołu POWER PLAY, 

- Występy miejscowych  solistów, 

- godz.19.00  koncert kapeli góralskiej TERAZ MY,  

- godz. 20.30   występ  DJ,  

- ok. godz. 22.00 Występ  zespołu disco polo  PLAY BOYS,                

- 23.00-  1.00 Dyskoteka DJ’s. 

Podczas imprezy będzie również możliwość wykonania bezpłatnych badań ciśnienia, 

glukozy, a firma Bio- Diagnostyka będzie rozdawała bezpłatne talony na badania.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 13 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 
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Ad.6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

- brak 

 

Pkt. 7. Przyjęcie informacji o stanie  mienia komunalnego. 

 Informację o stanie mienia komunalnego przedstawiła Wójt Gminy ( informacja 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia informacji o stanie mienia komunalnego. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji o stanie  mienia 

komunalnego. 

 

Pkt. 8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Wodzisław za 2015 rok                       

i udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach, 

Skarbnik Gminy przedstawiła uchwałę Nr 34/2016 I Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 25 kwietnia 2016r. w sprawie opinii o sprawozdaniach 

z wykonania budżetu gminy za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia jednostek 

samorządu terytorialnego i objaśnieniami ( uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

b) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Robert Dziób przedstawił uchwałę                                     

Nr 1/2016 Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wodzisław z dnia 7 czerwca 2016 roku w sprawie 

opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wodzisław za 2015 rok i udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy ( uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła uchwałę Nr 50/2016 I składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 14 czerwca 2016 roku w 

sprawie opinii o wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium ( uchwała stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu). 

c) dyskusja, 

 Radny Artur Oleksiak przedstawił opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

na temat wykonania wydatków budżetowych za 2015 rok, ze szczególnym uwzględnieniem 

zadań inwestycyjnych ( opinia komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu),  

Radna  Małgorzata Hola przedstawiła opinię komisji Oświaty Kultury i Sportu dot. 

wykonania budżetu za 2015 rok w zakresie tematycznym komisji ( opinia komisji stanowi 
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załącznik nr 10 do protokołu). 

Radny Wojciech Gądek przedstawił opinię Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego dot. wykonania budżetu gminy za 2015 rok                    

w zakresie tematycznym komisji ( opinia stanowi załącznik nr 11 do protokołu).  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że osobiście nie wnosi żadnych uwag ani 

zastrzeżeń co do wykonania budżetu gminy za 2015 rok. Budżet wykonany został zgodnie                

z planem oraz zgodnie z klasyfikacja budżetową. 

Pytań ani uwag nie było..    

 d) podjęcie uchwał w sprawie : 

- projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2015 rok,  przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie 13 za, wstrzymujących się brak,             

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XIX/123/2016                   

w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem                         

z wykonania budżetu Gminy Wodzisław  za 2015 rok. 

- projekt uchwały w sprawie  absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania 

budżetu za 2015 rok, przedstawiła Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu). 

 Radny Artur Oleksiak zauważył, że zadaniem wójta jest stanie na straży budżetu,                 

a później rada to akceptuje lub nie. Radny poinformował, że ma uwagi dot. dochodów 

budżetu. Przypomniał, że już na poprzedniej sesji pytał o dochody w wysokości 120.000zł.               

i stwierdził, że w ten sposób pozbywamy się dochodów. Zgłosił uwagę na przyszłość aby 

bardziej skrupulatnie się zabezpieczać np. poprzez umowy jako gmina tak, aby pieniądze nie 

przechodziły przez palce. Jest to duża kwota. Radny podkreślił, że nie będzie wymieniał od 

kogo, skąd. Po ostatniej sesji w artykule prasowym opisano, że Oleksiakowi tylko 

przeszkadza, że jest „policjantem”, który tylko szuka oszczędności, a to nie o to chodzi. To 

wójt ma tego pilnować przez swojego prawnika, przez swoich inspektorów, to wójt ma to 

zabezpieczać bo 120.000zł. czy 30.000zł. to duże pieniądze, można powiedzieć, że to część 

ciągnika, która nie została jeszcze spłacona. Z tych pieniędzy można by było to zapłacić,                 

a tak to nie ma tych pieniędzy i nie będziemy mieli.        

Pani wójt stwierdziła, że trudno tu dyskutować i polemizować gdyż jak wiadomo każdy 

z wójtów stoi na tym stanowisku po to aby dbać o finanse gminy i tak też robimy ale                         

z przykrością może stwierdzić, że trudno czasami jest uniknąć takich sytuacji ale wyciąga 

wnioski na przyszłość tak też będzie robione. W interesie wójta i pracowników 
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współpracujących jest to aby zabezpieczać przede wszystkim dochody ale i wydatki również. 

Ostatnio podjęto działania, o których była mowa na komisji rozwoju tj. gmina przystępuje do 

każdego konkursu dot. pozyskiwania środków, a odnośnie majątku gminy pani wójt 

zapewniła, że będą takie umowy i zabezpieczenia by uniknąć  zdarzeń, które były 

dotychczas.   

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli jednogłośnie 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr XIX124/2016 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy Wodzisław z wykonania budżetu za 2015 rok. 

 

 

Pkt.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na  

posiedzeniu komisji rozwoju  gospodarczego i finansów i otrzymały pozytywną opinię    

oprócz uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w Wodzisławiu             

( opinia  stanowi  załączniki  nr 14 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata  2016-2022, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/125/2016                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2016-

2022r. 

 

b) projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok, przedstawiła 

skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/126/2016                         

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wodzisław na 2016 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli dotacji 

z budżetu Gminy Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym posiadających uprawnienia 

szkoły publicznej, szkołom i placówkom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne lub 

prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego, a także innych form wychowania 

przedszkolnego, przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi                

w Wodzisławiu (projekt stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/127/2016  w sprawie   

zmian zasad i wysokości udzielania, rozliczania i kontroli dotacji z budżetu Gminy 

Wodzisław szkołom i placówkom niepublicznym posiadających uprawnienia szkoły 

publicznej, szkołom i placówkom publicznym prowadzonym przez osoby fizyczne lub 

prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego, a także innych form wychowania 

przedszkolnego.                

 

d) projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Wodzisław, przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. gospodarki 

odpadami (projekt stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/128/2016  w sprawie  

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wodzisław.  

 

 

e) projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. 

gospodarki odpadami (projekt stanowi załącznik nr 19 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/129/2016  w sprawie  

określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 
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f) projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. 

gospodarki odpadami (projekt stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/130/2016  w sprawie  

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

g) projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Wodzisław, przedstawiła pani Agnieszka Marzec referent d.s. 

gospodarki odpadami (projekt stanowi załącznik nr 21 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/131/2016  w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Wodzisław.  

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości ( obręb 

Strzeszkowice) przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy 

( projekt stanowi załącznik nr 22 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/132/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

i) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (obręb Lubcza) 

przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/133/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

j) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (obręb 

Niegosławice) przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy        

( projekt stanowi załącznik nr 24 do protokołu).  

Radny Robert Dziób pytał, która to działka.  

Pan Janusz Kuśmierz wyjaśnił, że jest to działka koło domków byłej spółdzielni, przy 

głównej drodze gdzie położono asfalt. Jest to działka między domkami, za stacją 

transformatorową. Nie jest to atrakcyjna działka gdyż pomimo, że stacja na niej nie  stoi to 

przebiegają nad nią linie energetyczne. Zakupem działki zainteresowany jest sąsiad ale                    

w związku, że działka jest szeroka i spełnia warunki to sprzedawana jest w drodze przetargu. 

Więcej pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/134/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (obręb 

Wodzisław), przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                 

( projekt stanowi załącznik nr 25 do protokołu).  

 

Pytań ani uwag nie było.   

W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Radni jednogłośnie- 13 przeciw,  w głosowaniu jawnym, odrzucili przedłożony projekt 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości nie został przyjęty.  

 

l) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości (obręb 

Mierzawa),  przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy                      

( projekt stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  

Radny Robert Dziób pytał, która to jest działka.  

Pan Janusz Kuśmierz wyjaśnił, że jest to działka w Mierzawie, którą w wyniku 

prowadzonych spraw spadkowych Skarb Państwa nabył na własność. Jest to nieruchomość 

rolna i gminie przysługuje komunalizacja tej nieruchomości. Wystąpiono z wnioskiem                       

i wojewoda nadał Gminie Wodzisław własność ale tylko 12/32 części ponieważ pozostałą 

część nabył inny właściciel. Obecnie pan Pająk kupił udział od poprzednich właścicieli                       

i dlatego zgodnie z prawem ustawowo przysługuje mu prawo nabyć tą nieruchomość jako 

współwłaściciel w sposób bezprzetargowy.  

Więcej pytań ani uwag nie było.   
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W głosowaniu brało udział 13 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie -13 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XIX/135/2016  w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w nieruchomości. 

 

Ad.10. Przyjęcie informacji na temat organizacji roku szkolnego 2016-2017 w świetle 

projektów organizacyjnych szkół.  

 

Informacje przedstawiła pani Renata Walczak Kierownik Gminnego Zespołu Obsługi                           

w Wodzisławiu ( informacja stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w informacji.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. Za przyjęciem informacji  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 13 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła przyjęcie informacji na temat organizacji roku 

szkolnego 2016-2017 w świetle projektów organizacyjnych szkół.  

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

- nie było. 

Ad.12. Sprawy różne.  

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła pismo Starosty Jędrzejowskiego dot. 

udzielenia pomocy dla Antoniego Treli z przeznaczeniem na zakup protezy ( pismo stanowi 

załącznik nr 28 do protokołu).  Pani przewodnicząca zwróciła się do osób zainteresowanych 

udzieleniem pomocy o wpłacanie środków na podany numer konta. Dodała, że radni składali 

się po 20 zł.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że powołano komisję ds. inwentaryzacji 

mienia, które może być uwłaszczone na rzecz Gminy Wodzisław. Następnie przedstawiła   

ogłoszenie dot. w/w sprawy, które dotyczą działek o wskazanych numerach                             

w miejscowościach: Świątniki, Wodzisław, Klemencice, Łany, Mierzawa, Ludwinów                          

( ogłoszenia stanowią załączniki od 29 do 34 do protokołu).  

Pan Stanisław Zięba podziękował za wykoszenie poboczy dróg. Poruszył temat drogi 

w Lubczy. Przypomniał, że były sprzeciwy ale teraz wieś Lubcza będzie miała drogę i chce 

za to podziękować pani wójt i całej radzie. Zwrócił się z uwagą do radnego Artura Oleksiaka              

i zapytał jak go nie wstyd, że jest przeciwny jego stronie gminy. Pytał, dlaczego radny był taki 

uparty, jest już nie jedną kadencję, głosował za drogą na Zawale. Radny powinien się 

wstydzić i gdyby tak dosiąść do tego to i pana prokuratora można ( wypowiedź 

niezrozumiała). Zwrócił się do radnego aby nie podskakiwał.  
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Radny Artur Oleksiak zwrócił się do pana Zięby aby zastanowił się nad tym co mówi 

następnym razem, nad swoimi zdaniami i co wypowiada. Podkreślił, że jest ze swojego  

okręgu, dba o swoje sprawy ,a to się dzieje w okręgu w którym mieszka pan Zięba najmniej 

go interesuje. 

Pan Zięba poinformował, że radny jest winien 500m drogi na Janów ( wypowiedź 

niezrozumiała).  

Radny Artur Oleksiak zwrócił się do pana Zięby aby zastanowił się nad tym co mówi 

bo inaczej spotkają się w innych okolicznościach. Radny zaręczył, że tak będzie. Radny 

stwierdził,  że pan Zięba nie wie co mówi. 

Przewodnicząca rady upomniała pana Ziębę.  

Pan Zięba oznajmił, że wie co mówi i zwrócił się do radnego ze stwierdzeniem aby 

„siadł sobie na tyłku”. 

Pani przewodnicząca przywołała  pana Ziębę do porządku i upomniała, aby nie 

zwracał się takim tonem.  

Pan Zięba stwierdził, że według radnego wszyscy są tu głupi a on najmądrzejszy                  

i zachowywał się bez „naszej zgody” nie w porządku. 

Przewodnicząca rady po raz kolej upomniała pana Ziębę. 

Radny Artur Oleksiak zwrócił się do przewodniczącej aby policja zbadała stan 

trzeźwości osób na sali. 

 Radny Marek Siwiec zaproponował, aby w punkcie 6 porządku obrad dopisać                     

„ interpelacje i zapytania do radnych powiatowych”. Radny poinformował, że miał pytania do 

radnych powiatu ale ich już nie ma. Radny zauważył, że nigdy ich nie ma do końca sesji. 

Poinformował, że chciał zgłosić problem dot. funkcjonowania szpitala w Jędrzejowie, który 

podlega starostwu. Był tam ostatnio i po tym co zaobserwował placówka źle funkcjonuje. 

Dlatego prosił o dopisanie do porządku obrad tego zapisu gdyż obecni na sesji chcą im 

przekazać swoje problemy. Albo radni będą do końca sesji albo ich nie będzie. W szpitali na 

oddziale chirurgii jest tylko  6 krzeseł, a są tam różni pacjenci np. ze złamaniami. 

Skandaliczne jest również to, że niemożliwe jest odczytanie zdjęcia na płytce komputerowej 

tylko wyznacza się termin za 10 dni, a po takim terminie można sobie tylko rękę czy nogę 

odciąć. Wszyscy to tolerują, a ich działanie jest nie do przyjęcia. Był później z pacjentem                  

w Busku i lekarz zapytał, kto to zdjęcie robił i dlaczego założono gips jak nie ma żadnych 

uszkodzeń. Prosił aby te pytania trafiły do radnych powiatu.  

Radny Robert Dziób nawiązując do tematu przedstawionego przez radnego Marka 

Siwca poinformował, że na w domu ojca po operacji, ma ortezę wstawioną w biodro.  Miał 

mieć zdjęcie szwów i aby tego dokonać należy wcześniej jechać do Wodzisławia do lekarza 

rodzinnego po skierowanie, a następnie do poradni chirurgicznej w Jędrzejowie, która jest 

czynna do godz. 1500. Osobiście pracuje do godz. 1400 i zanim przyjedzie do Wodzisławia, 

weźmie skierowanie dla ojca to nie zdąży. Radny dodał, że  sprawę załatwił z lekarzem po 

koleżeńsku.       
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Ad.13. Zamknięcie obrad sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam dziewiętnastą sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. 

Na tym protokół zakończono. 

 

           Protokolant                         Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /             / Małgorzata Hola /                   / Stanisława Nowak  / 

 

 


